
 

 

ZÁPIS 

z 7. zasedání Studentské rady univerzity Pardubice 

konaného dne 10. ledna 2022 v zasedací místnosti SRUPa 
 

Přítomní členové SRUPa: Jiří Šlapák (DFJP), Matěj Vondrák (FZS), Barbora Grymová (FZS), 

Michal Nejedlo (FEI), Natálie Parlagi (DFJP), Lada Dubnová (FCHT), Petr Leinweber (FCHT), Filip 

Vávra (FF), Lukáš Vlk (FCHT), Eliška Matušková (FCHT), Marek Henzl (FEI) 

Omluvení: Lucie Šrámková (FES), Ondřej Kuba (FES), Markéta Svobodová (FR) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu zasedání 

3. Informace o činnosti předsednictva SRUPa 

4. Hodnocení předmětů 

5. Volby do předsednictva a funkcionářů SRUPa 

6. Různé 

7. Závěr 

 

Na začátku zasedání SRUPa bylo přítomno 9 členů. Zasedání začalo v 17:03. 

1. Zahájení 

Místopředseda Jiří Šlapák přivítal přítomné členy, zahájil 7. zasedání SRUPa a omluvil nepřítomnost 

předsedkyně Lucie Šrámkové z důvodu karantény (Covid-19).  

2. Schválení programu zasedání 

Místopředseda SRUPa seznámil přítomné členy s jednotlivými body navrhovaného programu.  

Petr Leinweber navrhl přidat bod do programu zasedání s názvem Hodnocení předmětů. Po krátké 

diskusi byl bod zařazen před volbu předsednictva SRUPa. Následovalo hlasování o nově navrženém 

programu zasedání. 

Usnesení: 

Studentská rada Univerzity Pardubice schvaluje program 7. zasedání Studentské rady Univerzity 

Pardubice konaného dne 10.1.2022. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

3. Informace o činnosti předsednictva SRUPa 

Místopředseda Jiří Šlapák krátce informoval o činnosti předsednictva SRUPa. Dále informoval 

o proběhlých volbách rektora Univerzity Pardubice a přislíbené schůzce SRUPa s novým vedení 

Univerzity Pardubice. 

Zároveň místopředseda oznámil, že je možnost a vhodný čas pro nákup propagačních materiálu 

SRUPa. 



 

 

Usnesení: 

Studentská rada Univerzity Pardubice bere na vědomí informace o činnosti předsednictva 

Studentské rady Univerzity Pardubice. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

4. Hodnocení předmětů 

Člen Petr Leinweber informoval o domluveném prodloužení doby, kdy je možné vyplňovat 

Hodnocení předmětů na portálu IS/STAG na 3 týdny. Dále Petr Leinweber připravuje poklady pro 

prezentování systému Hodnocení předmětů studentům s cílem rozšířit povědomí o samotném 

hodnocení, zvýšit procentuální účast na hodnocení, a zároveň vyvrátit pochybnosti studentů 

o anonymitě hodnocení.  

17:15 – Na zasedání přichází členka Eliška Matušková. 

Do diskuse se zapojili i ostatní členové, kteří vyjádřili podporu této aktivitě a souhlasili s případnou 

součinností a distribucí podkladů na ostatní fakulty. Členové SRUPa se shodli, že je potřeba se 

hodnocením předmětů zabývat i nadále a podrobněji.  

5. Volby do předsednictva a funkcionářů SRUPa 

Místopředseda Jiří Šlapák seznámil přítomné členy s volebním systémem a průběhem voleb do 

předsednictva SRUPa. Zároveň oznámil, že by byl rád jedním ze skrutátorů voleb a otevřel diskusi 

o budoucím směřování SRUPa. Vzhledem k přítomnosti nových členů na zasedání SRUPa se všichni 

přítomní členové představili, případně vyjádřili svůj postoj k možné nominaci do předsednictva 

SRUPa. 

Pro volbu předsednictva SRUPa byli navrženi skrutátoři: 

- Jiří Šlapák, 

- Lada Dubnová, 

- Eliška Matušková. 

Hlasování o skrutátorech: pro 7; proti 0; zdržel se 3 

Volba předsedy SRUPa 

Eliška Matušková navrhla na kandidáta na předsedu SRUPa člena Petra Leinwebera, který s návrhem 

souhlasil. Další veřejné návrhy nebyly podány.  

První kolo volby: 

- Petr Leinweber získal 9 hlasů. 

- Lukáš Vlk získal 1 hlas. 

V prvním kole volby byl zvolen Petr Leinweber předsedou Studentské rady Univerzity Pardubice.  

Volba místopředsedy SRUPa pro organizaci a studijní záležitosti 

Eliška Matušková navrhla na kandidáta na místopředsedu SRUPa pro organizaci a studijní záležitosti 

člena Michala Nejedla. Další veřejné návrhy nebyly podány. 

První kolo volby: 

- Michal Nejedlo získal 9 hlasů. 



 

 

- Barbora Grymová získala 1 hlas. 

V prvním kole volby byl zvolen Michal Nejedlo místopředsedou Studentské rady Univerzity 

Pardubice pro organizaci a studijní záležitosti.  

Volba místopředsedy SRUPa pro propagaci a rozvoj 

Jiří Šlapák navrhl na kandidátku na místopředsedkyni SRUPa pro propagaci a rozvoj členku Natálii 

Parlagi. Další veřejné návrhy nebyly podány. 

První kolo volby: 

- Natálie Parlagi získala 9 hlasů. 

- Barbora Grymová získala 1 hlas. 

V prvním kole volby byla zvolena Natálie Parlagi novou místopředsedkyní Studentské rady 

Univerzity Pardubice pro propagaci a rozvoj. 

Nově zvolené předsednictvo poděkovalo za projevenou důvěru a stávající místopředseda Jiří Šlapák 

popřál novému předsednictvu hodně úspěchů a poděkoval za projevenou iniciativu.  

6. Různé 

Byla diskutována nadcházející volba nového předsednictva Akademického senátu Univerzity 

Pardubice. Členové SRUPa se shodli, že by do předsednictva AS UPa měl kandidovat nově zvolený 

předseda SRUPa Petr Leinweber.  

Usnesení: 

Studentská rada Univerzity Pardubice doporučuje Bc. Petra Leinwebera na člena předsednictva 

Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 1. 

Eliška Matušková informovala o pořízení nových propagačních materiálů a o organizaci propagačních 

akcí SRUPa.  

18:13 – Na zasedání přichází člen Marek Henzl 

Dále Eliška Matušková a Lada Dubnová informovali o jejich účasti na vytváření Vánočních 

charitativních věnců a oznámili, že proběhl Univerzitní hospodský kvíz, kde se tým SRUPa umístil na 

4. místě v Pardubicích. 

Jiří Šlapák se zmínil o problematice neinformovanosti předsednictva SRUPa o nových členech 

studentských komor akademických senátů, zejména těch fakultních, kteří jsou zvoleni v doplňkových 

volbách. Předsednictvu SRUPa se tyto informace často nedostávají. 

7. Závěr 

Jiří Šlapák poděkoval všem přítomným členům SRUPa za jejich účast, hladký průběh voleb a pozval 

členy na neformální jednání ve studentském klubu Áčko. 

 

zapsal Jiří Šlapák 

místopředseda SRUPa (do 10.1.2022) 


